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职场白领口语对话第6期:人山人海的三轮面试
【Trancript】
Three rounds is successful

A：Good afternoon. How can I help you?

B：Good afternoon. My name is Monica. I am here for the job interview at 2 PM.

A：Ok, please first fill in the form and return it to me. You can do it in the next door.

B：Done. Here is my paper.

A：Everybody attention. I would like to make sure you all know the process. The interview consists of three parts. One, all of the interviewees will answer the question there and lasts for maximum one hour. Two, we will take a 30-minute’s break. After the break, we all come back to this office and I will announce the successful candidates for the 2nd round. In which, you have a small interview with your future manager.

B：What about the 3rd round?

A：Good question. But I will tell you when you pass the first two.

【Translation】
A：下午好，有什么需要帮忙的吗?

B：你好，我叫Monica，我是来面试的，约好了下午2点。
A：好的，请先把这张表格填写一下，给我。你可以隔壁会议室去填写。
B：好了。给你。
A：大家请注意一下!大家都知道我们的面试程序吧，咱们的面试分3个部分，首先，每一位面试者需要回答一份问卷，1个小时的时间，接着我们休息30分钟。接下来，我们再回到这个办公室，我会告知大家进入下一轮面试的应聘者。第二轮主要是岗位经理面试。
B：那第三轮呢?

A：问得好，不过我会在第二轮之后通知大家。
【Oral English】
1.Ok, please first fill in the form and return it to me.

请先把这张表格填写一下，给我
fill in v. 填写
如：Draw an outline before you fill in the details.

先画轮廓，再画细部。
Please fill in the blanks in the sentence.

请做这个句子的填空。
2.The interview consists of three parts.

咱们的面试分3个部分
consist of：to comprise means to be made up of, encompass, or to be composed of. To include means to contain or embrace parts or part of a whole, and to 由...构成
如：A week consist of seven days.

一星期由七天组成。
3. In which, you have a small interview with your future manager.

第二轮主要是岗位经理面试
have a small interview with sb 会见某人
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